DEGREES OF ADJECTIVES
ΠΑΡΑΘΕΤΙΚΑ ΤΩΝ ΕΠΙΘΕΤΩΝ
Τα επίθετα έχουν τρεις βαθμούς: θετικό, συγκριτικό και υπερθετικό.

α) Ο θετικός βαθμός (positive degree) περιγράφει ένα πρόσωπο ή πράγμα και μπορεί να προσδιοριστεί ποσοτικά από λέξεις όπως very, quite, a little/ a bit, too.       
π.χ. John is very good at maths.

      I’ m not coming to the party tonight because I’m a little tired.

      Turn down the music. It’s too loud.

      Let’s go to bed. It’s quite late.

β) Ο συγκριτικός βαθμός (comparative degree) χρησιμοποιείται όταν θέλουμε να συγκρίνουμε δύο πρόσωπα ή πράγματα μεταξύ τους. Μετά από τον συγκριτικό βαθμό χρησιμοποιούμε την λέξη than (από). Αν θέλουμε να δώσουμε έμφαση στη σύγκριση, χρησιμοποιούμε την λέξη much πριν από τον συγκριτικό βαθμό.

π.χ. This jacket is (much) cheaper than that one.
γ) Ο υπερθετικός βαθμός (superlative degree) χρησιμοποιείται για να ξεχωρίσουμε ένα πρόσωπο ή πράγμα ανάμεσα σε πολλά. Πριν από τον υπερθετικό βαθμό χρησιμοποιούμε πάντα το άρθρο the και μετά μια φράση με την πρόθεση of που περιγράφει την ομάδα ανθρώπων ή πραγμάτων που συγκρίνουμε. Αν η σύγκριση αφορά τόπο χρησιμοποιούμε την πρόθεση in. Με τις λέξεις family, team  και class χρησιμοποιούμε την πρόθεση in. 
π.χ. This is the most difficult exercise of all.

      The lion is the strongest of all animals.

      The Chinese Wall is the longest in the world.

      George is the tallest boy in the family.

Επίσης, μπορούμε να συγκρίνουμε ένα πρόσωπο ή πράγμα με πολλά χρησιμοποιώντας την σύνταξη: one of the + υπερθετικός βαθμός + ουσιαστικό + of/ in …

π.χ. She is one of the prettiest women in the world.
Κανόνες ορθογραφίας

1. Στα μονοσύλλαβα επίθετα, προσθέτουμε την κατάληξη –er στον συγκριτικό και -est στον υπερθετικό βαθμό.  (tall – taller – tallest, fast – faster – fastest, long – longer – longest)

2. Στα μονοσύλλαβα επίθετα που λήγουν σε –e, προσθέτουμε μόνο –r και –st.                    ( wide – wider – widest , late – later – latest )
3. Στα μονοσύλλαβα επίθετα που λήγουν σε ένα σύμφωνο και πριν υπάρχει ένα φωνήεν, διπλασιάζουμε το τελευταίο γράμμα πριν προσθέσουμε την κατάληξη –er  και –est.         ( fat – fatter – fattest , big – bigger – biggest )
4. Στα δισύλλαβα επίθετα που λήγουν σε –y και πριν υπάρχει σύμφωνο, το –y μετατρέπεται σε –i και μετά προσθέτουμε την κατάληξη –er  και –est.   ( easy – easier – easiest )
5. Στα δισύλλαβα επίθετα που δεν λήγουν σε  -y και στα πολυσύλλαβα επίθετα, σχηματίζουμε τον συγκριτικό και υπερθετικό βαθμό με τις λέξεις more και most.          (terrible – more terrible – most terrible , fantastic – more fantastic – most fantastic )   Εξαίρεση αποτελεί το επίθετο clever: clever – cleverer – cleverest 
6. Τα παρακάτω επίθετα έχουν ανώμαλα παραθετικά.

good – better - best

bad – worse - worst

far – farther/further – farthest/furthest

little – less - least

much/many – more – most

ΣΥΓΚΡΙΣΕΙΣ ΙΣΟΤΗΤΑΣ

Όταν συγκρίνουμε δύο πρόσωπα ή πράγματα και τα βρίσκουμε ίσα χρησιμοποιούμε την σύνταξη as + επίθετο + as
π.χ.    ( Fay is 14 years old. Betty is 14 years old, too.)


Fay is as old as Betty.
Αν θέλουμε να δηλώσουμε ανισότητα, χρησιμοποιούμε not as / so + επίθετο + as
Π.χ.       George is 1.23 m tall. Paul is 1.27 m tall.

                    George isn’t as/so tall as Paul.
ΙΣΟΔΥΝΑΜΕΣ ΣΥΓΚΡΙΣΕΙΣ

Παρατήρησε πώς μπορούμε να εκφράσουμε μια σύγκριση με διαφορετικούς τρόπους, αλλά με το ίδιο νόημα.

   An elephant weighs 7 tons. A rhino weighs 2 tons.
· An elephant is heavier than a rhino.

· A rhino is lighter than an elephant.

· A rhino isn’t as/so heavy as an elephant.

· An elephant isn’t as/so light as a rhino.

PRACTICE

1. Complete the comparative and superlative degree of the following adjectives.

	POSITIVE
	COMPARATIVE
	SUPERLATIVE

	hard
	harder
	the hardest

	beautiful
	more beautiful
	the most beautiful

	hot
	hotter
	the hottest

	happy
	happier
	the happiest

	good
	better
	the best

	lucky
	luckier
	the luckiest

	old
	older
	the oldest

	nice
	nicer
	the nicest

	comfortable
	more comfortable
	the most comfortable

	bad
	worse
	the worst

	rare
	rarer
	the rarest

	thin
	thinner
	the thinnest


2. Complete the following sentences with the comparative or superlative degree of the adjective in brackets.

a) Indian food is ………spicier……….. (spicy) than Greek food.

b) Paul is the ……smartest……………… (smart) boy of the class.

c) Football is the ……most exciting……… (exciting) sport of all.

d) Pears are ………juicier…………… (juicy) than apples.

e) George works …………more..……………. (many) hours than Helen.

f) I am ………more tired…………… (tired) today than I was yesterday.

g) The cheetah is the …………fastest……………… (fast) animal in the world.

3. Rewrite the sentences so that they have the same meaning, using the adjectives in brackets.
A Ferrari costs € 70,000. An Audi costs €35,000.   ( cheap / expensive )
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